

# Styremøte 5 Oslo Skikrets

tir. 26 september 2023, 18.00 - 21.00

NSF lokaler Ullevål stadion

## Deltakere

### Styremedlemmer

Morten Vold Eriksen, Hege Furfjord, Ingrid Heggebø Lutnæs, Mette Sannes, Finn Espen Sellæg, Karianne Løken, Linda Vist, Kristian Kjelman, Christine Fossaa Utne, Tobias Torrissen, Geir Olsen

Fraværende: Carlo Brömel, Tove Andersen

## Møteprotokoll

### 1. Godkjenning av innkalling

Godkjent

### Beslutning

Ingrid Heggebø Lutnæs

### 2. Godkjenning av referat styremøte 4 2023

Godkjent

### Beslutning

Ingrid Heggebø Lutnæs

 Protokoll\_Styremøte 4 Oslo Skikrets\_220823.pdf

### 3. Orientering fra fellesadministrasjonen Norges Skiforbund

Sven Håkon Kulbeck kommer og gir litt informasjon til styret om ansvar/roller mellom administrasjonen og styret + evt forbundet sentralt sin rolle og hvor de kan hjelpe.

### Orientering

Ingrid Heggebø Lutnæs

Forklaring på penge fordeling mellom krets og forbund

Åpent for spørsmål

- Viktig å huske at leder av styremøte har dobbeltstemme
- Oslo Skikrets bør få laget en Styrehåndbok med beskrivelse av ansvar for styrets medlemmer, adm.sjef og evt andre
- Administrasjonen sjekker ut om vi har Styreansvarsforsikring og underslagsforsikring

### 4. Anleggssaker - Kommunevalget 2023

Oppdatering på det gode media fokuset for kretsens anleggssituasjon inn mot valget  
Hva gjør vi nå etter valget, og har vi fått noe respons enda ang våre saker?

### Orientering

Tobias Torrissen

Drøfting ang Høringsmøte om kommuneplanens arealdel onsdag 11. oktober, kl. 16.30

- Jobbe med å få et operativt anleggs utvalg med bredde i grenene for bistand i arbeidet med anlegg og høringsuttalelser etc.
- Se på muligheten å samarbeide med sykkel klubber
- Anleggsansvarlig ønsker og svare på "Reguleringsplan for Maridalen" men trenger bistand fra andre i styret. Han sender ut utkast for bistand til gjennomlesing og kommentarer.

### 5. Status Økonomi

Kort orientering om status på økonomi prosessen

### Orientering

Tommy Rovelstad

- Ser nå på detaljene i økonomi rapportene
- Adm.sjef må få enda mer detaljert oversikt i samarbeid med kontaktperson fra styret

## 6. Høstmøte i gren?

### Orientering

Når og hvor skal din gren ha høstmøte?

Tommy Rovelstad

Er det noe administrasjonen skal bidra med? (bestille møterom, sende ut innkallinger osv)

- Kun langrenn som har planlagt høstmøte for sin gren

## 7. Kretsleder møtene

### Orientering

Styreleder orienterer om gjennomførte kretsledermøter

Ingrid Heggebø Lutnæs

Informasjon om kommende møter med agenda og om det er saker OSK skal ta opp

## 8. Kong Haralds Ungdomsstafett

### Orientering

Equinor har trukket seg som sponsor for Kong Haralds Ungdomsstafett

Karianne Løken

Status etter møte med markedsavdelingen i Norges Skiforbund

- Saken tas opp på Høstmøte Langrenskomiteen med 3 alternativer som Oslo og markedsavdelingen i NSF presenterer.
  - Ski Forbundet må fortsatt jobbe med å få ny sponsor
  - Utgiftene etter tapt sponsorinntekt fordeles ut på alle kretsene
  - Legges ned

## 9. Handlingsplan og budsjett i grener og utvalg

### Diskusjon

Hvordan skal vi legge frem og jobbe med dette fremover?

Ingrid Heggebø Lutnæs

Hvordan skal vi bruke tiden til å informere fra gren?

- Styremøte 6, 21 november må budsjett og handlingsplan for kretsen behandles og vedtas.
- Grenene presenterer sin handlingsplan og budsjett i Styremøte 1 2024
- Handlingsplan og budsjett følges opp på hvert styremøte men fordeles slik at ikke alle presenterer i samme møte pga tid.

## 10. Orientering etter skistyrets felles info.møte

### Orientering

Nestleder i skikretsen orienterer fra siste møte, kort oppsummering ble også sendt ut på epost

Linda Vist

Det vil bli sendt ut en skriftlig orientering fra styreleder eller nestleder etter fellesmøtene hvor skistyret orienterer fra siste styremøte.

Det ble også ble orientert fra et møte som var avholdt etter at agendaen var sendt der Ingrid deltok.

## 11. Fordeling av Post 3 midler og kretsens bidrag til Skiklubbutvikler prosjektet

### Orientering

Orienterer om prosessen rundt brevet om Skiklubbutvikler saken.

Tommy Rovelstad

Informerer styre om evaluering av Post 3 fordelingen ut til kretsene

- Følger opp videre rundt Post 3 saken. Styreleder skal i møte med styreleder i Buskerud + kretsledermøte for alle.

Brev vedr. SKU-prosjektet.pdf

## 12. Eventuelt

Alle

### **12.1. Følge opp 3 av tingsakene fra sist Skiting i Molde**

Styret tar en gjennomgang og oppdateirng på tidligere saker på neste styremøte 6 - 21 november

### **12.2. Kandidater til valgkomiteen**

Alle tenker på kandidater som kan orienteres om i neste styremøte. Navn kan meldes til Finn Espen i forkant